

**KOLEKSI JAWAPAN
SOALAN SIDANG
DEWAN RAKYAT
DAN
DEWAN NEGARA
PARLIMEN KE-14
(2021)**

ISI KANDUNGAN

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
DEWAN RAKYAT YANG KEEMPAT BELAS PENGGAL KEEMPAT, MESYUARAT PERTAMA, 13 SEPTEMBER HINGGA 12 OKTOBER 2021					
1	22 September 2021 (Rabu) (LISAN)	73	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan tentang pengagihan dana MITRA bagi tahun 2021 secara terperinci. Apakah pembaharuan-pembaharuan yang telah dibuat dalam pengagihan dana ini sebagai usaha mempertingkatkan kedudukan sosio-ekonomi kaum India.	TUAN SIVAKUMAR VARATHARAJU NAIDU (BATU GAJA)	1
2	7 Oktober 2021 (Khamis)) (LISAN)	53	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah yang bakal dirancang dan dilaksanakan oleh Kementerian ini selaras dengan konsep "Keluarga Malaysia".	TUAN CHA KEE CHIN (RASAH)	7
3	7 Oktober 2021 (Khamis) (LISAN)	62	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan tindakan yang telah diambil terhadap orang yang menghina pemain badminton wanita negara, S. Kisona, dengan komen berbau perkauman.	TUAN CHANG LIH KANG (TANJONG MALIM)	9
4	8 Disember 2021 (Rabu) (LISAN)	1	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan komitmen Kementerian terhadap pembangunan generasi anak muda India di Parlimen Bukit Gantang di bawah seliaan MITRA demi memastikan mereka tidak	DATO' SYED ABU HUSSIN BIN HAFIZ SYED ABDUL FASAL (BUKIT GANTANG)	12

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			kebelakang dalam pembangunan ekonomi sendiri dan pendidikan selari dengan misi Keluarga Malaysia.		
5	BUKAN LISAN	147	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan jumlah bakul makanan yang telah diagihkan oleh MITRA bagi Parlimen Sungai Siput dan siapa yang dipertanggungjawabkan bagi agihan tersebut.	TUAN KESAVAN A/L SUBRAMANIAM (SUNGAI SIPUT)	15
6	BUKAN LISAN	148	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan nama dan jumlah peruntukan yang diterima oleh NGO-NGO berdaftar di Parlimen Sungai Siput bagi tahun 2020 dan 2021 menerusi MITRA.	TUAN KESAVAN A/L SUBRAMANIAM (SUNGAI SIPUT)	16
7	BUKAN LISAN	178	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan: a) data NGO atau program yang menerima dana MITRA bagi tahun 2020 dan 2021; dan b) apakah impak dana yang telah dibelanjakan oleh MITRA/SEDIC sejak tahun 2016.	TUAN M. KULASEGARAN (IPOH BARAT)	18
8	BUKAN LISAN	198	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah rancangan kerajaan berhubung isu perpaduan di insitisi pendidikan memandangkan indeks hubungan kaum menunjukkan kemerosotan hubungan antara kaum di Malaysia semenjak hampir	DR. MASZLEE BIN MALIK (SIMPANG RENGAM)	31

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
		24	<p>ucapan sulung selepas dilantik dan pelan tindakan yang telah dirangka untuk memastikan slogan tersebut diterjemahkan kepada suatu impian yang boleh dihayati dan difahami serta mampu dijayakan oleh semua Kementerian/Jabatan dan seluruh rakyat.</p> <p>Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah pendekatan untuk masyarakat menghayati Konsep Keluarga Malaysia dengan lebih bermakna.</p>		
2	4 Oktober 2021 (Isnin) (LISAN)	26	Minta Menteri Perpaduan Negara menyatakan apakah kemungkinan Unit Transformasi Masyarakat India (MITRA) diletakkan kembali dibawah pemantauan langsung JPM bagi memudahkan pelaksanaan pembangunan sosioekonomi masyarakat India secara holistik.	DATUK MOHAN A/L THANGARASU	44
3	5 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	12	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan tentang peranan signifikan Jawatankuasa Keharmonian Antara Penganut Antara Agama (HARMONI) sejak diwujudkan dan mengapakah masih wujudnya dakwaan bahawa isu-isu berkaitan agama bukan Islam tidak dibincangkan terdahulu dengan HARMONI untuk penyelesaian yang menyeluruh.	DATUK MOHAN A/L THANGARASU	46

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
4	5 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	16	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan statistik bilangan penganut bagi setiap agama yang diiktiraf di negara ini dan apakah jaminan yang diberikan oleh Kerajaan secara perundangan dan pentadbiran agar para penganut pelbagai agama tersebut bebas untuk membangunkan tempat ibadat dan mendapat didikan agama masing-masing tanpa dihalang.	TUAN AKNAN EHTOOK	50
5	7 Oktober 2021 (Khamis) (LISAN)	9	Minta Menteri Perpaduan Negara menyatakan jumlah peruntukan yang diterima oleh Unit Transformasi Masyarakat India (MITRA) bagi tahun 2020 dan 2021 serta jumlah peruntukan yang telah diguna bagi pembangunan sosioekonomi masyarakat India.	DATUK MOHAN A/L THANGARASU	52
6	7 Oktober 2021 (Khamis) (LISAN)	41	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan langkah-langkah yang diambil untuk menangani kesan negative kepada perpaduan yang disebabkan oleh kelantangan membuat tohmahan antara kaum yang berleluasa di bersi.	PUAN SUSAN CHEMERAI ANDING	55
7	11 Oktober 2021 (Isnin) (LISAN)	23	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah langkah yang dirancang oleh Kementerian untuk menyeragamkan pengurusan Rumah Ibadat Selain Islam bagi memudahkan penyaluran	TUAN AKNAN EHTOOK	58

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			bantuan dan berapakah jumlah bantuan yang telah disalurkan kepada Rumah Ibadat Selain Islam mengikut agama setiap tahun sejak 10 tahun yang lepas.		
8	11 Oktober 2021 (Isnin) (LISAN)	37	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan berapa jumlah penerima manfaat dari Geran Kewangan MITRA dan apakah hasil kejayaan terkini dari pemberian geran tersebut kepada masyarakat India.	TUAN BALASUBRAM ANIAM A/L NACHIAPAN	62
9	12 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	24	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah pendekatan untuk masyarakat menghayati Konsep Keluarga Malaysia dengan lebih bermakna.	TUAN JAZIRI ALKAF ABDILLAH SUFFIAN	69
10	12 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	47	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan jumlah kampung dan Orang Asli yang terlibat dalam Program Vaksinasi di bawah kendalian MOVAK yang diadakan secara bergerak (mobile) ke komuniti Orang Asli di seluruh negara.	DATO' ISA BIN AB. HAMID	71
11	14 Oktober 2021 (Khamis) (LISAN)	49	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah strategik atau usaha-usaha Kerajaan untuk meningkatkan pemilikan modal saham kaum India dari 1% kepada 3%.	DATUK MOHAN A/L THANGARASU	73
12	20 Oktober 2021	3	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan aspek-aspek yang perlu ditambah baik	DATO' KESAVADAS A/L	76

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
	(Rabu) (LISAN)		dalam memastikan agenda vaksinasi kebangsaan menerusi program Mobilisasi Vaksin Komuniti (MOVAK) dapat diperluaskan ke kawasan-kawasan luar bandar, khususnya di Negeri Sembilan, agar penduduk luar bandar mendapat akses kemudahan vaksinasi bergerak kendalian MOVAK.	A.ACHYUTHAN NAIR	
13	20 Oktober 2021 (Rabu) (LISAN)	30	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan sejauh manakah perpaduan antara kaum di Malaysia telah membantu meningkatkan 'happiness index' dalam kalangan rakyat Malaysia serta apakah halangan yang sedang diatasi oleh Kementerian untuk memperbaiki indeks ini.	TUAN AKNAN EHTOOK	79
14	20 Oktober 2021 (Rabu) (LISAN)	47	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan sama ada Kerajaan baru akan menghidupkan kembali Plan Induk Pembangunan Masyarakat India (MIB) yang merupakan tunjang utama pembangunan kaum India dalam pelbagai sektor yang telah diusahakan oleh Kerajaan BN pada tahun 2017 dan berhentikan oleh Kerajaan Pakatan Harapan.	DATUK MOHAN A/L THANGARASU	83
15	21 Oktober 2021 (Khamis) (LISAN)	25	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah cabaran atau halangan untuk membentuk Jabatan Agama Bukan Islam bagi	DATUK MOHAN A/L THANGARASU	87

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			mengkoordinasikan dan mengatasi masalah-masalah yang berkaitan dengan agama-agama selain Islam.		
16	26 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	5	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan sejauh mana Kerajaan bercadang untuk mengaktifkan peranan Rukun Tetangga dan apakah status kajian kenaikan kadar geran tahunan Kawasan Rukun Tetangga (KRT) daripada RM6,000 ke RM10,000 yang telah dilaksanakan oleh Jabatan Perpaduan dan Integrasi Nasional (JPNIN) sejak tahun 2018.	TUAN SERUANDI BIN SAAD	90
17	26 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	14	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah bantuan yang telah disalurkan kepada golongan kaum India di mana kadar kemiskinan semakin meningkat disebabkan penularan wabak COVID-19, pelaksanaan PKP yang begitu lama dan juga tekanan dari badan peminjam tidak berlesen.	TUAN SURESH SINGH A/L RASHPAL SINGH	93
18	26 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	25	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah bantuan yang telah disalurkan kepada golongan kaum India di mana kadar kemiskinan semakin meningkat disebabkan penularan wabak COVID-19, pelaksanaan PKP yang begitu lama dan juga tekanan dari badan peminjam tidak berlesen.	TUAN SURESH SINGH A/L RASHPAL SINGH	98

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
19	26 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	30	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan sejauh mana Kerajaan bercadang untuk mengaktifkan peranan Rukun Tetangga dan apakah status kajian kenaikan kadar geran tahunan Kawasan Rukun Tetangga (KRT) daripada RM6,000 ke RM10,000 yang telah dilaksanakan oleh Jabatan Perpaduan dan Integrasi Nasional (JPNIN) sejak tahun 2018.	TUAN SERUANDI BIN SAAD	101
DEWAN RAKYAT YANG KEEMPAT BELAS PENGGAL KEEMPAT, MESYUARAT KEDUA, 25 OKTOBER HINGGA 16 DISEMBER 2021					
1	26 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	5	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan adakah terdapat sebarang kajian yang membuat penilaian terhadap tahap ketegangan kaum di Malaysia dan apakah keputusan penilaian tersebut.	DATUK HAJI AHMAD JAZLAN BIN YAAKUB ARIP (MACHANG)	104
2	26 Oktober 2021 (Selasa) (LISAN)	12	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan jumlah pertemuan dengan pemimpin agama selain Islam di setiap negeri dibuat mengikut tahun dan apakah perkara yang dibincangkan. Tidak ada institusi khusus mengawal selia keperluan hal ehwal agama bukan Islam. Adakah peruntukan tertentu khusus untuk memenuhi keperluan mereka.	TUAN NOOR AMIN BIN AHMAD (KANGAR)	108

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
3	11 November 2021 (Khamis) (LISAN)	10	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan langkah-langkah yang telah diambil oleh Unit Transformasi Masyarakat India Malaysia (MITRA) bangunkan semula Pelan Tindakan Masyarakat India yang telah dilancarkan pada tahun 2017.	YB TUAN KESAVAN A/L SUBRAMANIAM (SUNGAI SIPUT)	112
4	11 November 2021 (Khamis) (LISAN)	15	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan bagaimanakah Kementerian memperkasakan perpaduan dan integrasi nasional demi menjayakan Rancangan Malaysia yang direncanakan.	DATUK ZAKARIA BIN MOHD. EDRIS @ TUBAU (LIBARAN)	116
5	11 November 2021 (Khamis) (LISAN)	22	minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan: a.secara terperinci mengenai jumlah peruntukan yang diterima dan dibelanjakan oleh MITRA untuk setiap tahun sejak tahun 2018; dan b.senaraikan semua penerima dan sejak tahun 2018 dan mengemukakan penyata kewangan MITRA secara telus.	YB TUAN M. KULASEGARAN (IPOH BARAT)	120
6	11 November 2021 (Khamis) (LISAN)	31	minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan secara terperinci mengenai Projek Lembu Tenusu MITRA yang telah dilancarkan pada tahun ini. Senaraikan nama peserta-peserta yang terlibat mengikut negeri dan	YB TUAN SIVAKUMAR VARATHARAJU NAIDU (BATU GAJAH)	177

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			syarikat mana yang dipertanggungjawabkan untuk membeli lembu tenusu kacukan Fresian bunting dari Australia dan bagaimanakan cara pengagihan kepada peserta dilakukan.		
7	11 November 2021 (Khamis) (LISAN)	37	minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan apakah mekanisme penyaluran dana MITRA kepada NGO, apakah ukuran KPI projek tersebut dan bagaimana MITRA dapat memastikan dana ini tidak disalurkan kepada parti politik di masa kini dan masa hadapan.	YB PUAN KASTHURIRAA NI A/P PATTO (BATU KAWAN)	179
8	11 November 2021 (Khamis) (LISAN)	42	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan strategi Kerajaan bagi membangunkan masyarakat madani yang memiliki semangat kerohanian yang baik dan melahirkan masyarakat yang memiliki toleransi tinggi sekaligus dapat menjamin keharmonian sejagat	TUAN AHMAD BIN HASSAN (PAPAR)	182
9	29 November 2021 (Isnin) (LISAN)	14	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan langkah-langkah yang akan diambil bagi mengukuhkan semangat 'Keluarga Malaysia' memandangkan beberapa kes baru-baru ini yang melibatkan elemen perkauman (seperti kenyataan terhadap pemain badminton negara, Kisona Selvaduray).	TUAN SIM CHEE KEONG (BUKIT MERTA JAM)	192

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
10	29 November 2021 (Isnin) (LISAN)	40	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan keberkesanan dasar, pendidikan dan tindakan undang-undang sedia ada untuk menangani masalah perkauman di dalam negara.	DATO' HAJI MOHD. SALIM SHARIF (JEMPOL)	195
11	8 Disember 2021 (Rabu) (LISAN)	40	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan sasaran Kerajaan bagi ekuiti kaum India dalam Rancangan Malaysia Kedua Belas. Apakah tindakan-tindakan atau program-program yang akan dilaksanakan secara spesifik untuk merealisasikan hasrat itu.	YB TUAN SIVAKUMAR VARATHARAJU NAIDU (BATU GAJAH)	199
12	8 Disember 2021 (Rabu) (LISAN)	13	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan tindakan konklusif yang dirancang, sedang dan akan dilaksanakan oleh Kementerian untuk terus mengukuhkan perpaduan negara.	PUAN RUBIAH BINTI HAJI WANG (KOTA SAMARAHAN)	202
13	14 Disember 2021 (Selasa) (LISAN)	10	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan komitmen Kerajaan dalam menjamin perpaduan rakyat di antara kaum di sebalik serangan perkauman yang bersifat politik dan sebagainya.	DATO' ABDULLAH SANI BIN ABDUL HAMID (KAPAR)	206
14	(BUKAN LISAN)	202	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan: a. Sebab-sebab kadar kaum India memiliki rumah sendiri amatlah rendah di mana Laporan	YB TUAN M. KULASEGARAN (IPOH BARAT)	211

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			<p>“Malaysia Indian Blueprint” menunjukkan bahawa hanya 3% daripada 227,000 isi rumah B40 masyarakat India memiliki rumah sendiri; dan</p> <p>b. Nyatakan langkah yang akan diambil oleh kerajaan untuk mengatasi masalah tersebut.</p>		
15	(BUKAN LISAN)	263	<p>Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan</p> <p>a) Sejauh manakah Kementerian melihat tahap penghayatan rakyat terhadap prinsip Rukun Negara bagi menyemarakkan lagi hubungan di antara kaum di Malaysia; dan</p> <p>b) Apakah usaha yang telah dilaksanakan oleh Kementerian bagi mengatasi masalah berkenaan stereotaip di antara kaum.</p>	DATO' MOHD. NIZAR BIN HAJI ZAKARIA (PARIT)	214
DEWAN NEGARA YANG KEEMPAT BELAS PENGGAL KEEMPAT, MESYUARAT KEDUA, 8 DISEMBER HINGGA 23 DISEMBER 2021					
1	9 Disember 2021 (Khamis) (LISAN)	33	<p>Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan adakah Kementerian mempunyai perancangan dalam menaik taraf atau menyediakan program intervensi awal kepada kanak-kanak OKU di sekurang-kurangnya satu tadika perpaduan di setiap daerah.</p>	DATUK RAS ADIBA BINTI MOHD RADZI	218

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
2	9 Disember 2021 (Khamis) (LISAN)	38	Minta PERDANA MENTERI menyatakan pendirian Kerajaan mengenai cadangan supaya diwujudkan satu jawatan Timbalan Menteri (Hal Ehwal Agama Selain Islam) untuk bertanggungjawab mengenai agama-agama lain seperti yang dibangkitkan dalam perbahasan di sesi yang lepas.	TUAN AKNAN EHTOOK	220
3	9 Disember 2021 (Khamis) (LISAN)	41	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan komponen-komponen pembangunan Masyarakat India dalam Rancangan Malaysia Ke 12 dan adakah Kerajaan bercadang untuk mewujudkan sebarang badan atau organisasi pemantauan khas untuk memantau proses pelaksanaan komponen-komponen tersebut.	YB DATUK MOHAN A/L THANGARASU	224
4	14 Disember 2021 (Selasa) (LISAN)	52	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan bagaimanakah Kementerian dalam memperkasakan perpaduan dan integrasi nasional demi menjayakan keharknakan.	DATUK JOHN AMBROSE	228
5	21 Disember 2021 (Selasa) (LISAN)	4	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan usaha-usaha Kerajaan bagi memastikan masyarakat menghayati prinsip Rukun Negara sebagai kaedah praktikal dalam memupuk perpaduan dan mengekalkan keharmonian hidup damai bersama dalam komuniti yang	PUAN FADHLINA BINTI DATO' SIDEK	231

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			pelbagai.		
6	21 Disember 2021 (Selasa) (LISAN)	14	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan berapakah pertambahan Tabika Perpaduan sepanjang tahun 2021 dan apakah usaha Kementerian dalam menggalakkan pendaftaran murid daripada pelbagai kaum dan tidak mengkhusus kepada satu kaum sahaja.	DATO' HAJI JEFRIDIN BIN HAJI ATAN	235
7	21 Disember 2021 (Selasa) (LISAN)	29	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan bilangan rumah ibadat selain Islam mengikut agama yang direkodkan oleh Kementerian dan adakah ketua di setiap rumah ibadat ini diiktiraf oleh Kementerian melalui sijil pelantikan.	YB TUAN AKNAN EHLOOK	238
8	23 Disember 2021 (Khamis) (LISAN)	48	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan berapa ramaikah penerima manfaat geran MITRA terutama dalam bidang keusahawanan dan permulaan memulakan perniagaan.	YB TUAN BALASUBRAM ANIAM A/L NACHIAPPAN (PAS)	241
9	(BUKAN LISAN)	28	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan senarai tempat ibadat masyarakat Siam (Wat) di seluruh negara dan apakah syarat untuk wat-wat ini berdaftar dengan Kementerian sebagaimana yang ditetapkan dalam borang permohonan bantuan penyelenggaraan yang disediakan oleh Kementerian.	YB TUAN AKNAN EHLOOK	244

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
10	(BUKAN LISAN)	40	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan aspek-aspek yang telah diberi nilai tambah dalam Program Mobilisasi Vaksin Komuniti (MOVAK) terhadap pelaksanaan dos penggalak kepada golongan warga emas serta OKU di kawasan-kawasan luar bandar dan pedalaman di seluruh negara khususnya Negeri Sembilan.	DATO' KESAVADAS A/L A.ACHYUTHAN NAIR	249
11	(BUKAN LISAN)	82	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan :- a)berapakah jumlah statistik permasalahan tentang perkauman dan adakah permasalahan ini dapat dicapai dengan pelan Keluarga Malaysia yang disebut oleh YAB Perdana Menteri; dan b)sejauh manakah aspirasi Kerajaan untuk mengharmonikan masalah tersebut.	TUAN BALASUBRAM ANIAM A/L NACHIAPPAN	251
12	(BUKAN LISAN)	97	Minta MENTERI PERPADUAN NEGARA menyatakan pelan-pelan tindakan yang diwartakan di bawah RMKe-12 serta langkah-langkah yang akan diambil serta jadual waktu pelaksanaan bagi mencapai pembangunan inklusif dan kesejahteraan kaum minoriti India di negara ini khususnya di kawasan Parlimen Alor Gajah agar akan terus diberi keutamaan selaras dengan Pelan Tindakan	YB DATUK WIRA KOH NAI KWONG	254

BIL	TARIKH	NO SOALAN	SOALAN	YB	M/S
			Masyarakat India Malaysia bagi menjamin Objektif "Keluarga Malaysia-Makmur, Inklusif, Mampan" dicapai.		
13	(BUKAN LISAN)	104	Minta PERDANA MENTERI menyatakan adakah rancangan Kerajaan untuk menggubal satu akta seperti Akta Perhubungan Kaum atau "Race Relations Act" memandangkan Kerajaan ini mempromosikan konsep "Keluarga Malaysia" yang mementingkan integrasi nasional, kesatupaduan, keharmonian, persefahaman dan kestabilan dalam usaha memerangi wabak COVID-19 dan memulihkan ekonomi negara.	DATUK DONALD PETER MOJUNTIN	228